

Title (en)

DETECTION OF VASCULAR DISEASE.

Title (de)

NACHWEIS EINER GEFÄSSKRANKHEIT.

Title (fr)

DETECTION DE MALADIES VASCULAIRES.

Publication

**EP 0288558 A1 19881102 (EN)**

Application

**EP 87907892 A 19871109**

Priority

US 92901286 A 19861110

Abstract (en)

[origin: WO8803413A1] Vascular diseases including asymptomatic atherosclerosis can be diagnosed by administering a conjugate diagnostic reagent to a patient and then detecting the location and concentration of the conjugate reagent within the patient's vascular system. The conjugate reagents have a target-seeking, biologically active molecule as one component and a labeling means capable of extracorporeal detection as the other component. The biologically active molecules (BAMs) are chosen to have affinity for structural elements of the arterial wall which are either not present in the normal wall but are found in atherosclerotic or arteritic lesions, or which are not available to the blood-borne reagent within normal arterial walls, but are exposed to the reagent in atherosclerotic or arteritic lesions.

Abstract (fr)

Les maladies vasculaires y compris l'athérosclérose asymptomatique peuvent être diagnostiquées en administrant un réactif conjugué diagnostique à un patient et en détectant la position et la concentration du réactif conjugué dans le système vasculaire du patient. Les réactifs conjugués ont une molécule biologiquement active de ciblage qui constitue un composant et des moyens d'étiquetage pouvant effectuer une détection extracorporelle et constituant l'autre composant. Les molécules biologiquement actives (BAMs) sont choisies pour avoir une affinité pour des éléments structuraux de la paroi artérielle qui, soit ne sont pas présents dans la paroi normale mais se trouvent dans des lésions athérosclérotiques ou artéritiques, soit ne sont pas disponibles pour le réactif transporté par le sang dans des parois artérielles normales mais sont exposées au réactif dans des lésions athérosclérotiques ou artéritiques.

IPC 1-7

**A61K 49/02**

IPC 8 full level

**A61K 39/00** (2006.01); **A61K 39/395** (2006.01); **A61K 49/00** (2006.01); **A61K 49/16** (2006.01); **A61K 51/00** (2006.01); **A61K 51/10** (2006.01);  
**G01N 33/53** (2006.01); **G01N 33/577** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61K 49/16** (2013.01); **A61K 51/1018** (2013.01); **A61K 2123/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8803413 A1 19880519**; AU 601126 B2 19900830; AU 8322687 A 19880601; CA 1285223 C 19910625; EP 0288558 A1 19881102;  
EP 0288558 A4 19900108; JP H01501796 A 19890622

DOCDB simple family (application)

**US 8702939 W 19871109**; AU 8322687 A 19871109; CA 550932 A 19871103; EP 87907892 A 19871109; JP 50016987 A 19871109